
Indkaldelse til generalforsamling i Venneforeningen Enø Lejren onsdag den 1. 
marts 2023 kl. 19.00 i Karrebækhallens cafeteria.

Dagsorden for den ordinære generalforsamling i følge vedtægterne:

1. Valg af dirigent. Valg af referent.

2. Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år.

3. Kassererens beretning og fremlæggelse af regnskab og budget.

4. Forslag fra medlemmerne.   

5. Valg af bestyrelse

På valg er: Henning Pedersen (Ønsker genvalg.)

Marianne Andersen (Ønsker genvalg)

Tove Alstrup Jensen (Ønsker genvalg)

Volle Østergaard (Ønsker genvalg)

7. Valg af 2 revisorer

8. Eventuelt

§ 6 Venneforeningens årlige generalforsamling afholdes i Næstved Kommune inden 
udgangen af hvert års 1. kvartal efter indkaldelse på mail med mindst 3 ugers varsel. 
Eventuelle forslag fra medlemmer, som ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal 
fremsendes til formanden skriftligt og være denne i hænde senest 14 dage før 
generalforsamlingen. Senest 7 dage før generalforsamlingen udsendes dagsorden, 
regnskab samt evt. indkomne forslag. Generalforsamlingen er åben for alle. Stemmeret 
til generalforsamlingen har ethvert medlem af venneforeningen, som har været medlem i
mindst 3 uger før indkaldelsen.
 



Referat af ordinær generalforsamling i Enø Lejrens Venneforening onsdag 
01.03.23:

1: Valg af dirigent / referent: 

- Susan Jørgensen blev valgt som dirigent, og kunne konstatere, at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

- Lars Leth Buhl blev valgt som referent:

2: Bestyrelsens beretning:

- Formand Claus Ditlev Larsen fremlagde beretningen og kunne berette om en 
enkelt tidsel i buketten – i form af en fest holdt i Enø Lejren, som 
tilsyneladende er løbet løbsk. Politiet er orienteret, og vi krydser fingre og 
håber at det var en enlig svale.

- Claus kunne desuden fortælle, at skellet mellem Enø Lejren og 
Overdrevsgården er opmålt af en landmåler, og at skellet stort set følger vejen.

- Spørgsmål fra salen gik på, hvor mange der kan ligge i den planlagte shelter 
(4-5) samt om kommunen kunne bidrage med brænde fra træer, der fældes 
andre steder. Til det sidste var svaret, at det brænde, vi selv køber nu, er tørt, 
og dermed umiddelbart kan anvendes. 

- Beretningen udsendes til samtlige medlemmer efter generalforsamlingen.

- Bestyrelsens beretning blev vedtaget.

3: Kassererens beretning og fremlæggelse af regnskab og budget:

- Kasserer Kim Christoffersen fremlagde regnskab for 2022 og budget for 2023 
(se disse).

- Til regnskab og budget var der kun enkelte spørgsmål af forståelsesmæssig 
karakter.



- Regnskabet blev godkendt.

-

4: Valg af bestyrelsesmedlemmer: På valg var:

 

 


